
Provincie Noord-Holland

Leefbaarheid voor wie?

Voor de duidelijkheid: ik ben blij met de omgevingsverordening van de provincie. Ik ben nlet de 
enige, maar de gemeente Wijdemeren neemt ons niet serieus. Ze stelt onder andere: “voor de 
inwoners en ondernemers van Wijdemeren zijn er volgens de (provinciale omgevings) verordening 
nog nauwelijks ontwikkelingsmogelijkheden in welke vorm dan ook”. Over welke inwoners gaat het 
hier? Ik ben ook een inwoner van de gemeente Wijdemeren en ik voel mij helemaal niet 
aangesproken. Ik ben helemaal niet tegen woningbouw, om het beestje bij de naam te noemen, 
maar ik vind wel dat inwoners hier een stem in mogen hebben. Dat gevoel heb ik nu helemaal niet. 
Het is moeilijk en soms onmogelijk om in te spreken tijdens commissievergaderingen als het gaat 
over woningbouw of het haalbaarheidsonderzoek Verkeersoplossing Kortenhoef. Voor de goede 
orde: ik ben belanghebbende omdat als gevolg van plannen van de gemeente (Zuidsingel Fase 8) met 
250-500 woningen mijn huis mogelijk ingesloten wordt door wegen. Als de gemeente Wijdemeren 
het over leefbaarheid van de kleine kernen heeft, gaat het voorbij aan inwoners zoals ik die ruim 20 
jaar geleden in ’s-Graveland zijn komen wonen vanwege het mooie uitzicht en de prachtige 
monumentale panden die het dorp karakteriseert. Mijn boodschap aan de gemeente Wijdemeren: 
weet dat er inwoners zijn die juist wel blij zijn met de provinciale omgevingsverordening. 

  


